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Geacht college van burgemeester en wethouders, 
 
In Helmond lijkt oudjaar nu al begonnen. In verschillende wijken is al weer sprake van ernstige 
vuurwerkoverlast. Op sommige plaatsen zijn de knallen zo heftig dat het wel oorlog lijkt. Schade aan 
publieke en private eigendommen is dan ook weer te verwachten. Daarnaast bereiken ons verschillende 
klachten van met name hondenbezitters die weer een aantal onleefbare maanden voor hun huisdier vrezen.  
 
De GroenLinks-fractie vindt deze langdurige vuurwerkoverlast onacceptabel.  
Daarom hebben we de volgende vragen: 

1. Is er reeds een app actief waar mensen vuurwerkoverlast kunnen melden? 

2. Wordt er weer tijdig publiciteit gegeven aan zo’n vuurwerk-meld-app 

3. Is het college het met ons eens dat maandenlange vuurwerkoverlast onacceptabel is? 

4. Hoe gaat er actief gehandhaafd worden op illegaal afgestoken vuurwerk? 

 
Namens de GroenLinks-fractie, 
Bert van Sas 
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Antwoord van het college van burgemeester en wethouders: 
 
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede: 
 

1. Is er reeds een app actief waar mensen vuurwerkoverlast kunnen melden? 

Ja, wij werken sinds 2018 met de Mobile Alert App. Via deze App kunnen onze inwoners melding maken van 
vuurwerkoverlast en kunnen daarbij eventueel foto’s, filmbeelden of andere informatie toevoegen.  
 

2. Wordt er weer tijdig publiciteit gegeven aan zo’n vuurwerk-meld-app? 

In de afgelopen weken hebben we extra aandacht gegeven aan het melden van vuurwerkoverlast via de App 
en dat blijven we ook de komende weken doen. Uit de vuurwerkenquête blijkt dat de App nog bij meer dan 
de helft van de deelnemers niet bekend is. Ook daarom intensiveren we via verschillende kanalen de 
communicatie hierover.  
 

3. Is het college het met ons eens dat maandenlange vuurwerkoverlast onacceptabel is? 

Wij delen uw mening dat maandenlange overlast van vuurwerk onacceptabel is. Daarom zetten wij, samen 
met onze partners in, op het verminderen van vuurwerkoverlast.  
 

4. Hoe gaat er actief gehandhaafd worden op illegaal afgestoken vuurwerk? 

Dankzij de meldingen via de app hebben we zicht op de locaties waar overlast wordt ervaren en kunnen we 
gerichter de beschikbare capaciteit aan toezicht en handhaving inzetten. We zien echter ook dat de pakkans 
van vuurwerkafstekers laag is, omdat het op heterdaad betrappen lastig is. Om de vuurwerkoverlast te 
verminderen zetten we daarom - naast een repressieve aanpak - samen met onze partners in op preventie. 
We doen dit onder andere door onze inwoners te informeren over nut en noodzaak van het melden van 
overlast, maar ook gerichte en zichtbare inzet van toezicht en handhaving. Andere voorbeelden hiervan zijn 
voorlichting op scholen door Halt, inzet van social media en gesprekken van jongerenwerkers in de wijken.  
 
Burgemeester en wethouders van Helmond 
 
Mevr. P.J.M.G. Blanksma-Van den Heuvel  H.J. de Ruiter 
burgemeester      secretaris 


